
 
 

 

 

 

 

  

 

Občasník Obecního úřadu ve Věcově

 

 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

ZPRAVODAJ

                    ***** 
Je to jako pohádka, 

když začne se život děťátka. 

Přinese lásku, radost smích, 

stane se pokladem rodičů svých. 

 

Ať děťátko má všeho dost. 

V životě jen pro radost. 

Zdraví, štěstí, veselosti, 

jak v dětství, tak i v dospělosti. 

 

Rodičům ať radost dělá, 

budoucnost ho čeká skvělá. 

Celý život bez nesnází, 

ať ho úspěch doprovází.  

                   ***** 

Milí spoluobčané. Jsou události, které vnesou radost 

do života a vlijí novou energii do žil. Mezi takové 

jistojistě patří vítání nových občánků, které jsme 

s potěšením uskutečnili v pátek 14. února letošního 

roku. Slavnostně jsme v prostorách mateřské školy na 

Roženeckých Pasekách uvítali do řad občanů naší obce 

Matyáška, Vítka a Zorinku. 

       Společné vystoupení školních a předškolních dětí 

bylo milou ukázkou šikovnosti našich nejmenších.   

Vítání občánků 2025 
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ZPRÁVY  Z  OBCE 
 

 
 

 

Výsledky z jednání Zastupitelstva obce Věcov č. 02/2025 
uskutečněného v úterý 25. 2. 2025 v 18:00 hod. v HZ ve Věcově č. p. 74 

 

Přítomní zastupitelé:  

 Bc. Jaroslava Bobková (starostka), Ing. Jiří Mareček (místostarosta), Martin Bojanovský,  

 Tomáš Bukáček, Milan Černý, Jana Kadeřávková, Ing. Aleš Kalášek, Lenka Ošmerová,  

 Mgr. Miroslava Prudká, Mgr. Sylva Totušková, František Vaníček,  
 

    Pozdní příchod: Jan Kostečka – 18. 10 hod., Mgr. Aleš Tulis – 18. 35 hod. 
  
    Omluveni: Bc. Jaroslav Štěrba, Miroslav Vraspír  
 

    Hosté: dle prezenční listiny 

 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí:  

• Kontrolu usnesení: 

Komunikace přes náves v Odranci 

Požadavky Školské rady ZŠ a MŠ Věcov 

Kontejner Koníkov 

Fotovoltaika 

Husákovo stavení 

Pohostinství Věcov, vytvoření návrhu 

Čištění potoka ve Věcově 

Aktualizace web stránek obce 

• Projekt Úprava veřejného prostranství před KD v Odranci 

• Projekt Věcov – tůně na Chroustových rovinách 

• Vnitřní směrnice č. 1/2025 (služba občanům, údržba pozemní komunikace) 

• Pořízení zametacího vozu 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje:  

• Usnesení č. 01/1/2025. Navržené zastupitele do pracovních komisí. 

• Usnesení č. 01/2/2025. Program jednání včetně přidaného bodu 

             

 

Program jednání: 
1. Zahájení, volba pracovních komisí  

2. Kontrola usnesení, program jednání  

3. Pozemky 

4. Lesní hospodářství   

5. Projekty 

6. Veřejné osvětlení   

7. Oprava KD - „Kovárna“ Míchov 

8. Nákup elektrotechniky 

9. Vnitřní směrnice č. 1/2025 (služba občanům, údržba pozemní komunikace) 

10. Dodatek ke smlouvě (dotace Grantex - byty Jimramovské Pavlovice)  

11. Inventarizace majetku obce 

Z A S T U P I T E L S T V O  O B C E  
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12.  Informace z Rady obce 

13.  Ostatní záležitosti, informace 

14.  Diskuse  

15.  Závěr   

 

 

 

• Usnesení č. 02/3/2025. Vyhlášení záměru č. 1/2025/KP na prodej pozemku p. č. 534/21 - část  

  o výměře 21 m2 dle GP č. 165-11/2025 za cenu 50 Kč/m2 dle Přílohy  

  ZO_02/2025 č. 1. 

• Usnesení č. 02/4/2025. Vyhlášení záměru č. 2/2025/KP na prodej části pozemků p. č. 281/2 

  díl „A“ o výměře 41 m2 a díl „B“ o výměře 13 m2 dle GP č. 145-8/2021 za 

  stanovenou cenu 50 Kč/m2 dle Přílohy ZO_02/2025 č. 3. 

• Usnesení č. 02/5/2025. Vyhlášení záměru č. 3/2025/KP na nákup části pozemku p. č. 288/2  

  dle GP č. 144-87/2020 o výměře 119 m2 v k. ú. Jimramovské Pavlovice včetně 

  bezúplatného zřízení služebnosti věcného břemene stezky a cesty k pozemku 

  v dohodnuté ceně 2. 700 Kč dle Přílohy ZO_02/2025 4. 

• Usnesení č. 02/6/2025. Prodej části pozemku p. č. 412/13 v k. ú. Věcov, oddělením vzniká 

  pozemek p. č. 412/50 o výměře cca 38 m2, v ceně 50 Kč/m2, GP č. 271-12/2024 

  dle Přílohy ZO_02/2025 č. 5.  

• Usnesení č. 02/7/2025. Výsledný návrh určující dosavadní nastavení údržby lesů. O lesní 

  porost bude postaráno spoluprací zaměstnanců obce s místními spolky. 

• Usnesení č. 02/8/2025. Nákup svítidel veřejného osvětlení pro lokality Koníkov, Roženecké  

  Paseky, Štarkov a Věcov od firmy Elkov elektro, a. s., typového označení: 

  TRE SVÍTIDLO VO EVELUX S24/310/727 WR2 v ceně 3. 587,50 Kč bez 

  DPH za kus, a provedení instalačních prací firmou E-mont s. r. o., v ceně 

  1. 496 Kč bez DPH/ks dle Přílohy ZO_02/2025 č. 10. 

• Usnesení č. 02/9/2025. Použití finanční jistoty ve výši 150. 000 Kč + DPH z obecního 

  rozpočtu na dokončení rekonstrukce společenské místnosti KD v Míchově.  

• Usnesení č. 02/10/2025. Schválen nákup 2 ks PC (16 GB) pro výkon agendy obecního úřadu

  z důvodu stáří, poruchovosti nynější techniky a udržení úrovně zabezpečení. 

• Usnesení č. 02/11/2025. Návrh dodatku s fa. Grantex management s. r. o., s ročním poplatkem 

   10. 800 Kč + DPH dle Přílohy ZO_02/2025 č. 14., z důvodu udržitelnosti 

   projektu soc. bytů v Jimr. Pavlovicích 

• Usnesení č. 02/12/2025. Výsledky inventarizace majetku obce za rok 2024 dle Přílohy  

  ZO_02/2025 č. 15.  

 

 

 Informace z Rady obce 

• Prodej pozemku p. č. 422/3 v k. ú. Věcov 3. osobě – porušení smlouvy, právní řešení.  

• ZŠ a MŠ Věcov – schválení účetní uzávěrky, financování nepedagogických pracovníků 

• OsV Jimramovské Pavlovice, lihovar – 40. 000 Kč, schváleno 

• Nákup nářadí pro dílnu zaměstnanců obce 

• Lesy- požadavky na zalesnění, fa. Kettu, schváleno 

• Prodloužení smlouvy na byt č. 5 v Jimramovských Pavlovicích 
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Výsledky z jednání Zastupitelstva obce Věcov č. 03/2025 
v úterý 25. 3. 2025 v 18:00 hod. v HZ ve Věcově č. p. 74 

 
Přítomní zastupitelé:  
 Bc. Jaroslava Bobková (starostka), Ing. Jiří Mareček (místostarosta), Martin Bojanovský,
 Milan Černý, Jana Kadeřávková, Ing. Aleš Kalášek, Jan Kostečka, Lenka Ošmerová, 
 Mgr. Miroslava Prudká, Bc. Jaroslav Štěrba, Mgr. Sylva Totušková, Mgr. Aleš Tulis, František 
 Vaníček, Miroslav Vraspír 
 

    Omluveni: Tomáš Bukáček  
 

    Hosté: dle prezenční listiny 
 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí:  

• Kontrolu usnesení: 
Komunikace přes náves Odranec 
Požadavky Školské rady ZŠ a MŠ Věcov 
Kontejner Koníkov 
Fotovoltaika 
Husákovo stavení 
Pohostinství Věcov, vytvoření návrhu 
Čištění potoka ve Věcově 
Aktualizace web stránek obce 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje:  

• Usnesení č. 03/1/2025. Navržené zastupitele do pracovních komisí. 

• Usnesení č. 03/2/2025. Program jednání včetně přidaného bodu č. 4 a č. 5. 

 

 
         Program jednání  

1. Zahájení, volba pracovních komisí  

2. Kontrola usnesení, program jednání  

3. Pozemek p. č. 422/3 v k. ú. Věcov 

4. Rozpočtové opatření č. 02/2025 

5. Pozemky – prodej, nákup 

6. Lesní hospodářství   

7. COOP družstvo Velké Meziříčí 

8. Vnitřní směrnice 

9. Odměny zastupitelům obce 

10.  Informace z Rady obce 

11.  Ostatní záležitosti, informace 

12.  Diskuse  

13.  Závěr  

 

• Usnesení č. 03/3/2025. Rozpočtové opatření č. 2/2025 dle Přílohy ZO_03/2025 č. 1.  

• Usnesení č. 03/4/2025. Prodej části z pozemku p. č. 534/21 v k. ú. Jimramovské Pavlovice 

  o výměře 21 m2 dle GP 165-11/2025 dle Záměru č. 1/2025/KP. 

• Usnesení č. 03/5/2025. Prodej pozemku p. č. 281/2 - část „a“ a pozemku p. č. 283/13 
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   část „B“ dle GP 145-8/2021 dle Záměru č. 2/2025/KP. Za odkup nabídnut 
  prodej části pozemku p. č. 288/2 o výměře 119 m2 v k. ú. Jimramovské  
  Pavlovice včetně bezúplatného zřízení služebnosti věcného břemene stezky a 
  cesty k pozemku dle GP č. 144 - 87/2020. 

• Usnesení č. 03/6/2025. Nákup pozemku p. č. 288/2 část o výměře 119 m2 v k. ú. J. Pavlovice  
  dle GP č. 144 - 87/2020 (Záměr č. 3/2025/KP) 

• Usnesení č. 03/7/2025. Přehled a kalkulace pěstebních činností od fy. Kettu s. r. o. dle  
  Přílohy ZO_03/2025 č. 2. 

• Usnesení č. 03/8/2025. Výsledek hospodaření prodejen COOP Velké Meziříčí, výsledek 
  hospodaření prodejny ve Věcově je -38. 911,76 Kč a výsledek hospodaření 
  prodejny v Roženeckých Pasekách je -73. 174,96 Kč (Přílohy ZO_03/2025 č. 3.) 

• Usnesení č. 03/9/2025. Schválena Směrnice č. 1/2025 dle Přílohy ZO_03/2025 č. 4.  
  s platností od 1. dubna 2025. Cena pro zájemce v r. 2024/25 je stanovena:  
   - prohrnování = 800 Kč/hodina + DPH. 
   - posyp = 1 200 Kč/hodina + DPH.  
   - prohrnování s posypem = 2. 000 Kč/hodina + DPH.  
   Nejmenší objednatelná jednotka je stanovena na 15 minut. 

• Usnesení č. 03/10/2025. Odměny neuvolněných zastupitelů, radních a předsedů výborů dle 
  Přílohy ZO_03/2025 č. 5. 

• Usnesení č. 03/11/2025. Neschválen návrh cenové nabídky na prohlídku kanalizačního  
  vedení Věcova a Míchova dle Přílohy ZO_03/2025 č. 6. 

 

**** 

 

 
 
 
 

Rádi bychom Vás informovali o vyúčtování hospodářských výsledků prodejen ve Věcově a na 
Roženeckých Pasekách. Nebudeme zastírat, že situace není dobrá. Společnosti, která oba obchůdky 
provozuje, jsme byli nuceni vyrovnat ztrátu, která se dle doložených faktur vyšplhala ve Věcově na 
částku 39 tis. a na Roženeckých Pasekách přes 73 tis. Kč(zaokrouhleno). Samozřejmě se snažíme o 
získání dotačního titulu z krajského úřadu, záleží však, zdali bude vůbec pro tento rok vypsán. Naším 
dosavadním úkolem bylo tyto prodejny udržet, snad se hospodářský výsledek vylepší. 

 

 

 

Děkujeme všem, kteří se snaží zodpovědně třídit odpad. Najdou se ale i věci, které by se daly zlepšit. 

Aktuálně chci zmínit problém, týkající se sice v největší míře jedné místní části, ale pro pořádek to 

uvedu pro všechny občany. V nádobách na drobný kovový odpad se objevují platíčka od léků, pytlíky 

od brambůrků a různé takové lesklé obaly, které, i když vypadají jako kovové, ve skutečnosti kovové 

nejsou. Pomoci při třídění mohou piktogramy, které jsou na každém 

obalu vytištěny, a které jistě dobře znáte. Stejné piktogramy bývají 

uvedené i na příslušných nádobách.  

 

Značení kovových odpadů 

 

I N F O  O  P R O D E J N Á C H  

I N F O R M A C E  O  T Ř Í D Ě N Í  O D P A D Ů  
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OÚ Věcov informuje spoluobčany o konání svozu 

velkoobjemového a nebezpečného odpadu 

Odranec                                 15:00 - 15:15 hod. u KD 

Koníkov                                 15:20 - 15:30 hod. u spodní zastávky 

Roženecké Paseky                15:40 - 16:00 hod. u KD 

Jimramovské Pavlovice       15:00 - 15:15 hod.  u zastávky na návsi 

Míchov                                 15:20 - 15:40 hod. u zastávky na návsi 

Věcov                                   15:45 - 16:30 hod.  u zastávky   

Časy jsou orientační, při větším množství a se časy mohou posunout.  

 

!Nebereme stavební odpad! 
 

Další možnost odvozu velkoobjemového a nebezpečného odpadu bude na podzim tohoto roku. 

 

Za velkoobjemový odpad je považován odpad, který svou velikostí překračuje 

rozměry běžné popelnice, např.: 
 

● starý nábytek (křesla, válendy, sedačky),                     ● podlahové krytiny 

(koberce, linolea, PVC, gumolit),  

● sanitární keramika (umyvadla, vany, toalety),            ● ostatní (matrace, staré lyže, 

                    velká zrcadla, peřiny),  
 

 

Za nebezpečný odpad jsou především považovány zbytky barev, ředidel a 

rozpouštědel, postřiků (herbicidy, pesticidy) a dalších rizikových chemických látek, 

jakož i nádoby těmito látkami znečištěné. Obaly od těchto jsou viditelně označovány 

piktogramem štítkem a textem. Také je třeba zajistit, aby tyto látky byly vhodně 

zabezpečeny proti možnému úniku při přepravě a manipulaci. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

S V O Z  V E L K O O B J E M O V É H O  A  

N E B E Z P E Č N É H O  O D P A D U  
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 Obec Věcov nově nabízí v rámci hospodaření s odpadními vodami občanům, kteří nejsou 

napojeni na kanalizaci, vývoz domovních septiků a jímek, a následné uložení kalů na ČOV Věcov. 

Službu je možno objednat u p. Prchala (721563591), cena je stanovena směrnicí obce schválenou 

zastupitelstvem obce dne 17. 12. 2024 a je rozdělena na položku objemovou a dopravní. K ceně je 

nutné připočítat adekvátní výši DPH. 

 1) platba za čerpání (včetně uložení) činí 100 Kč za 1m3, hrubý objem bude odečítán  

  měřidlem na cisterně pracovníkem 

 2) doprava je stanovena paušálně na 800 Kč/ úkon pro svoz obecní cisternou. 

 Obecní úřad umožní občanům možnost vývozu jiným subjektem, kterému po nahlášení 

umožní přístup do areálu ČOV k uložení kalů. V tomto případě zaplatí objednatel obci pouze uložení 

kalů a dopravu si řeší po finanční stránce s dopravcem sám. Je ale nutné říci, že objem bude 

kontrolován.   

 Toliko strohá informace o nabízené službě. Jelikož byly vzneseny připomínky k výši 

příslušných poplatků, rádi bychom k tomu dodali pár slov, k osvětlení celé záležitosti.  

 Nelze zaměňovat pojem stočné, které se uvádí při vyúčtování odběru vody, s čerpáním a 

ukládáním sedimentů ze septiků a jímek. Je samozřejmé, že při manipulaci vznikají další náklady, 

které se musí odrazit ve výši poplatků, jinak bychom nebyli dobrými hospodáři. Toto je třeba 

pochopit. Cena za uložení odpadních vod zahrnuje nejen práci zaměstnance, ale manipulaci se 

savicemi, nasátí, čištění a uložení savic, práce potřebné při vypouštění odpadních vod. V neposlední 

řadě také ukládání odpadních vod naši čistírnu ve Věcově zatěžuje a obec musí vynaložit nemalé 

finanční prostředky na její údržbu, provzdušnění a samotnou obsluhu.  

  Podstatou záměru obce bylo pomoci našim obyvatelům i chalupářům s vývozem 

jímek, (i septiků), protože soukromí dopravci nemají zájem v této službě pokračovat.    

 Je také třeba zdůraznit, že obec nemá povinnost zajišťovat vývoz jímek majitelům objektů, 

ale majitel objektu má podle platné legislativy povinnost dokladovat, jakým způsobem nakládá 

s odpadními vodami. A je nasnadě, že v našem okolí jsou další subjekty, které pro naše občany mohou 

tuto službu zajistit, tomu se my jako obec nemůžeme a ani nebudeme bránit. A je jen na občanovi, 

jak si vybere. Jako příklad za všechny můžeme uvést společnost VAS, a její jednotlivé provozy – 

v Bystřici n. P., Novém 

Městě n. M. či Žďáře 

nad Sázavou. Na webu 

této společnosti najdete 

i ceníky a další důležité 

informace.  

*** 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

V Y V Á Ž E N Í  J Í M E K  O B Č A N Ů M  
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V jednotlivých místních částech právě 
probíhá akce ˝Čistá Vysočina˝ pod záštitou 
Kraje Vysočina. Jen tak mimochodem, i u nás 
žijí lidé, kteří mají tuto akci za svou a uklízí 
po jiných celý rok. Před nimi klobouk dolů… 

Dobrovolníkům děkujeme. 

 

 

 

 

 

 

 
 

  

 Po nějaké době bychom Vás chtěli seznámit s hospodářskými výsledky v obecních lesích, ve 

kterých jsme se i my museli vypořádat s následky přemnožení Lýkožrouta smrkového v minulých 

letech, kdy nastaly pro jeho životní cyklus velmi příhodné podmínky, a s kterým také bojovala velká 

část lesních hospodářů v celém tomto odvětví české ekonomiky. Zároveň chceme říci, že se do prací 

zapojily zájmové organizace i jednotlivci a bezesporu jim všem za jejich příkladný přístup patří náš 

dík.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

H O S P O D A Ř E N Í  V  L E S Í C H  O B C E  

A K C E  Č I S T Á  V Y S O Č I N A  
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Ředitelství ZŠ a MŠ Věcov oznamuje, že dne 14. května 2025 

od 9.00 do 16.00 hodin se uskuteční zápis dětí do Mateřské školy 

na Roženeckých Pasekách pro školní rok 2025/2026 

 

Do mateřské školy jsou přijímány děti, které k 31.12. 2025 dosáhnou věku 2 let, musí být způsobilé 

zúčastnit se vzdělávací činnosti a být přiměřeně samostatné.  

Žádost o přijetí a ostatní dokumenty  najdete na webu  www.zsmsvecov.cz/dokumenty-ms 

nebo si vyzvedněte osobně v mateřské škole. 

Podání žádostí o přijetí pro české děti i cizince proběhne dne 14. května 2025. 

 

Zákonní zástupci dítěte doručí: 

– řádně vyplněnou a podepsanou žádost o přijetí  do MŠ 

– potvrzení lékaře o zdravotním stavu a očkování dítěte 

– kopii rodného listu dítěte  – po kontrole bude skartováno 

– kopii občanského průkazu zákonného zástupce – po kontrole bude skartováno 
 

Žádost mohou zákonní zástupci doručit následujícími způsoby: 

1. do datové schránky školy – n46vsee 

2. poštou doporučeně na adresu ředitelství (rozhodující je datum podání) 

3. osobním podáním zákonným zástupcem v mateřské škole 14. května 2025. 

 

Případné dotazy můžete volat na t. č. 739 013 652 MŠ nebo 739 013 665 ZŠ. 

 

  

O H L Á Š K Y  Z  M A T E Ř S K É  Š K O L Y  

https://zsmsvecov.cz/dokumenty-ms/
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Příprava přeložky části silnice přes Věcov 
 

 Naše paní starostka mne požádala, abych napsal vzpomínky na dřívější věcovské události. 

Velká výhoda Věcovska v současné době je, že má dobře rozpracovanou a částečně vybudovanou 

infrastrukturu. To znamená komunikace, vodovody, kanalizace, čističky, úpravy vodních toků včetně 

některých protipovodňových opatření a dnes samozřejmé elektrifikace a telekomunikace. 

 Asi by bylo prospěšné pro současnou i budoucí generaci, kdyby se na vzpomínkách podílelo 

víc místních pamětníků. Vznikl by zajímavý pohled na náš domov a jeho dramatické změny. 

 Během sedmdesátých let minulého století byla provedena úprava vojenské silnice č. 360 / II 

přes Věcov. Při jízdě od Nového města na Moravě na kopci nad Věcovem jste sjížděli starou silnicí 

pěkně z kopce přímo na dnešní Obecní úřad, nad ním ostře doprava na mostek přes potok „Věcovec“. 

Pod původním mostkem člověk stěží prošel. 

Asi byl dostatečně dimenzovaný, protože 

vydržel odsun německé armády na konci druhé 

světové války. Z mostku se jelo do kopce 

serpentinou k Librovu statku, pak doprava 

nahoru k Jimramovu. Tehdy sanitky z 

nemocnice prý kvůli tomuto úseku raději do 

Jimramova jezdily přes Sněžné. Na přiloženém 

barevném obrázku je stará trasa silnice 

vyznačena silně hnědě. Starý stav je zakreslen 

do nové katastrální mapy a je orientační.  

 Se souhlasem vedení obce i JZD jsem se 

pokusil o zajištění úpravy silnice. Patronem 

našeho JZD bylo Vývojové pracoviště státních 

silnic v Novém Městě na Moravě, dále jen 

˝Silniční vývoj˝. Další výhodou bylo, že můj 

spolužák z VUT Brno byl vedoucím 

pracovníkem silnic v Jihomoravském kraji. Při osobním jednání mi doporučil: „V tichosti si zajisti 

zpracování projektu, který zaplatím. Za dva roky bude reorganizace podniků a papaláši se teď starají, 

aby nepřišli o koryta. Nikdo se nyní nestará, co budou jednotlivé podniky dělat. Dělat se mohou 

jenom projekčně připravené akce. Je velice vhodná doba pro realizaci vaší akce“. Tuto informaci 

jsem sdělil našim přátelům na Silničním vývoji 

a dál jsem se nestaral.  

 Po delší době za mnou přišli silničáři, 

abych jel do Brna pro souhlas s novým 

projektem od krajské správy silnic. Předem mne 

varovali, že s jeho představitelem je obtížné 

jednání, že je přísný a náročný. Cestu jsem 

absolvoval na družstevní motorce, v koženém 

obleku a s helmou v ruce jsem vstoupil do 

kanceláře, kde mne přijal starší pán s fousy jako 

císař pán. Na naše jednání byl dobře připravený. 

Hned mně informoval, že je navržena studie 

nové trasy silnice vedoucí z Roženeckých 

Pasek přes Korábský mlýn a Jimramovské 

Pavlovice do Jimramova. Náš nový projekt 

s novým mostem už z tohoto hlediska se mu zdá  
 

Z  H I S T O R I E  O B C E  
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neekonomický. Když jsem se ho zeptal, kdy je pravděpodobné, že studie bude realizována, mi 

odpověděl. „To byste mi musel dát skleněnou kouli a kouzelnickou hůl, nevím“. A trošičku se 

pousmál. Další vážná námitka proti předložené nové dokumentaci byla, že v ní nejsou dodrženy 

předpisy pro novostavby silnic. Vysvětlil jsme mu, že autoři norem asi neznali naše terénní podmínky 

sice krásné, ale hrbaté vysočiny v okolí Bystřicka a Jimramovska. Současná silnice vyhovuje 

koňským povozům, auta a motorky musí jezdit opatrně a dva autobusy si těžko vyhnou. Když 

napadne víc sněhu, je silnice těžko sjízdná, ale my po ní musíme jezdit. My na Vysočině žijeme, 

pracujeme a máme rodiny. A že bojujeme o zlepšení životních podmínek je snad pochopitelné.  

Vážený pan inženýr se znova pousmál a poznamenal: “Vy byste z jalové krávy vymámil tele“. 

Podepsal a orazítkoval. 

  Osobně si myslím, že by projekt stejně odsouhlasil. Silnice 360/II je vojenská trasa, původní 

stav přes Věcov byl otřesný a úplně z normy. Asi jako profesionál správně odhadl důležitost úpravy 

i do budoucnosti. Dokud se nedokončí základní dálniční síť, je nehospodárné budovat nové spojovací 

úseky nižších tříd, mezi ně asi bude patřit trasa Svitavy – Jihlava, která vede přes Věcov. 

 Realizace mostu a přeložky silnice přes Věcov příště.  

 

 

                      Zpracoval:  

    Ing. Miloslav Brouček ve spolupráci se starostkou Bc. Jaroslavou Bobkovou 

 

 

   

 

 Raná péče pomáhá rodinám s dětmi  
se zdravotním postižením a s poruchami vývoje 

 Když se dítě narodí předčasně, projeví se u něj opožděný vývoj nebo má zdravotní postižení, 
situace je náročná pro celou rodinu. Velkou pomocí může být využití služeb rané péče, kterou 
poskytuje novoměstská nezisková organizace Portimo, o.p.s. Již 18 let nabízí tato sociální služba 
podporu rodinám s dětmi od narození do 7 let věku, kde mají rodiče pochybnosti o vývoji svého 
dítěte nebo mají dítě s mentálním nebo tělesným postižením či s poruchou autistického spektra. 
 Cílem rané péče je společně s rodiči podpořit vývoj dítěte po všech stránkách - komunikaci, 

motoriku, logiku, sociální dovednosti. „Pro děti jsme "ty tety s hračkami", které jim prostřednictvím 

her přinášejí rozvoj dovedností. Doma se dítě cítí spokojeně, naše hry tak přijímá mnohem ochotněji. 

Pro rodiče jsme "poradci", říkáme si, co je potřeba, a společně plánujeme, co budeme dělat dál a 

jakým způsobem,“ vysvětluje vedoucí služby Michaela Svobodová, která rodiny v rané péči provází 

již 16 let. Nedílnou součástí pravidelných konzultací je tedy i podpora rodičů a dalších sourozenců, 

pro které je situace často také stresující. Rodiče mohou s poradkyní rané péče hovořit o všem, co 

potřebují a co je zajímá. Vzájemná důvěra mezi rodinou a pracovníkem je klíčovým prvkem při 

dosahování pokroků u každého malého klienta. „Naše služba má v současné době volnou kapacitu. 

Obrátit se na nás mohou i rodiny, kde si rodiče nejsou jistí správným vývojem svého dítěte a chtějí 

se o něm poradit. Naše konzultace jsou bezplatné a dojedeme za vámi napříč celým okresem Žďár 

nad Sázavou,“ doplňuje Michaela Svobodová.  

Ranou péči Portimo, o.p.s. můžete kontaktovat na tel. 739 035 430 či emailu ranapece@portimo.cz. 

Více informací najdete na www.portimo.cz/rana-pece. 

P O R T I M O  

mailto:ranapece@portimo.cz
http://www.portimo.cz/rana-pece
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Musíme zdůraznit skutečnost týkající se všech zemědělských podniků na území obce. 

Vzhledem k ohrožení chovu nebezpečnou a nakažlivou nemocí – slintavka a kulhavka- 

se zpřísňují bezpečnostní a veterinární opatření v okolí hospodářských subjektů.  

 

Prosíme Vás, abyste tyto zákazy nebrali na lehkou váhu a dodržovali je. 

********************************************************** 

 

*********************************************** 

 

K příležitosti výročí 80.let od ukončení II.světové války 

 
 
 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

I N F O R M A C E  O  Z H O R Š E N É  N Á K A Z O V É  

S I T U A C I  
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 Chceme vyjádřit veliké poděkování všem zúčastněným na přípravách, realizaci i úklidu naší 
pravidelné akce „Setkání seniorů“. Věřím, že se akce vyvedla ke všeobecné spokojenosti, jak 
pořadatelů, tak pozvaných hostů. Těžké je vyjmenovat všechny, aby se na někoho neopomnělo. Za 
spolky je nutné zmínit kulturní komisi, součinnost poskytly jednotky dobrovolných hasičů, ale i 
jednotlivci a pracovníci obce. Naše ZŠ a MŠ zajistila úžasnou podívanou se svými nacvičenými 

programy, děti s pedagogickým sborem navíc 
přichystaly pro každého keramický dáreček. 

 Děkujeme Vám Všem.        
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 

S E T K Á N Í  S E N I O R Ů  6 . 4 . 2 0 2 5 - O D R A N E C  
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                                                                      BROUSÍME & OSTŘÍME 

                                                       

                                                                    Domácnostem, profesionálům                   
                                

                                                                          i pro průmysl 
                                                     

 

 

    Kuchyňské nože – všech typů 

 

      Kruhové nože – kuchyňské kráječe, na plech, pryž, gumu, papír atd… 

 

      Strojní nože – hoblovky, štěpkovače, drtiče, řezačky na papír, 

                             soustružnické, obrážecí, oscilační a další….  

   

      Složení mlýnků na maso – deska + nůž do průměru 200 mm 

 

      Nůžky – všech typů (mechanické i elektrické) 

 

      Okružní pily – na palivové dřevo běžné i Hanibal 

                         -    SK (vidiové) do průměru 600 mm 

 

    Dláta – všech typů 

 

    Kovoobráběcí nástroje – vrtáky, záhlubníky, závitníky a závit. očka 

    Dřevoobráběcí nástroje – vrtáky, frézy, soustružnické nože 

    Přesné rovinné broušení (na plocho) 

    Zakázková výroba nástrojů do kuchyně i do dílny 

 

Více informací na www.BROSL.cz nebo na tel 732 828 342 

 

Každou středu jezdíme na pilu Věcov, možné zanechat nástroje k broušení u pana Hřebíčka  

tel. 724 818 067 nebo se tam s námi setkat. 

 

 

 

Brusírna pod Zelenou horou 

Žďár nad Sázavou 

 
 
 
 
 
 

 

http://www.brosl.cz/
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Přejeme Vám krásné prožití 

Velikonoc, bohatou pomlázku a 

hodně jarní pohody a radosti 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

© 

 

 

> Tiskové chyby vyhrazeny < 

 

Za články, faktickou a jazykovou správnost v jednotlivých příspěvcích zodpovídá jejich autor.        

 

Termíny 2025: 

 

Uzávěrka Zpravodaje č. 3:  31. 5. , 

Uzávěrka Zpravodaje č. 4:  31. 8. , Uzávěrka Zpravodaje č. 5:  31. 10.  

 

 

 

       Jimramovské Pavlovice – Koníkov – Míchov – Odranec – Roženecké Paseky – Věcov 

          www.vecov.cz         obec@vecov.cz       59244 Věcov 61           566 562 821 

http://www.vecov.cz/
mailto:obec@vecov.cz

